
Generalforsamlings referat Højby Bordtennis 2022 

 

Punkt 1 : Alex blev valgt som dirigent og han konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indvarslet 
og beslutningsdygtig. Jan blev valgt som referent. 

 

  

 

Punkt 2 : Formanden berettede om afdelingens virke i det forløbne år og kunne i den forbindelse 
berette om at det meste går som det plejer på resultatfronten. Desuden berettede han om Mortens alt 
for tidlige død det er et tab der berører os alle dybt. 

 

  

 

Punkt 3 : Per fremlagde regnskabet som blev godkendt . og fremlagde derefter budgettet som ligeledes 
blev godkendt af de fremmødte. 

 

  

 

Punkt 4 : Der var ikke fremkommet nogen forslag før generalforsamlingen men der blev stillet et forslag 
af Kasseren på forsamlingen som forsamlingen enstemmigt vedtog at godkende og som siden hen blev 
godkendt enstemmigt af forsamlingen. Forslaget lød på at vi som forening skiftede bank til Danske bank 
med betaling af et engangsbeløb på kroner 1000,. til følge og et efterfølgende vederlag til Danske Bank 
på 300,. per år For de penge får vi adgang til at oprette 2 konti med netbank og får mulighed for at 
tilknytte et betalingskort til foreningen. Desuden slipper vi fremadrettet for at betale negative renter for 
vores indestående på klubbens konto. 

 

  

 



Punkt 5 : Der var genvalg til alle de der var på valg. Per Hansen (kasserer) , Kent Sørensen (medlem) , Per 
Thor Hansen(suppleant) og til Bruno Hansen(revisor) desuden blev Poul Rasmussen valgt som revisor 
suppleant. Bestyrelsen undersøger hvad der skal til for at få det tilføjet vedtægterne så der fremadrettet 
skal vælges revisor suppleant hvert år. 

 

Bestyrelsen Består herudover af Jan Thor Hansen(formand) , Alex Petersen(medlem) og Brian 
Buchholz(medlem). 

 

  

 

Punkt 6 : Der var ikke nogen af de fremmødte der havde noget til punktet eventuelt. 


